
Zápis 03

Zápis ze Skype schůze předsednictva svazu paraglidingu ze dne 7. 12. 2023

Přítomni: Hana Dlasková, Linda Mišková, David Bzirský, Kamil Konečný, Vít Šantrůček, Jan Doležal,
Jaromír Mašek

Schůze začala ve 20:30

1/Linda Mišková informovala o průběhu jednání pojistky loupeže padákového vybavení, kterou si
vyžádala valná hromada svazu PG. Předpokládaná výše pojistného plnění bude 100 000 kč a 300 000
kč. Výše pojistného zatím není stanovena.

2/ Hanka Dlasková seznámila předsednictvo s aktuálním stavem čerpání dotací.

3/Předsednictvo projednalo žádost o jednorázový příspěvek na vznik nového startoviště Kalovy 2.
Byla předschválena podpora ve výši 20 000 kč.

4/Kamil Konečný prezentoval nový web LAA. Dolaďují se poslední detaily před spuštěním.
Předsednictvo probralo primárně rozvržení stránek Svazu PG. Kdo má zájem si web prohlédnout
kontaktujte Kamila Konečného.

5/Honza Doležal seznámil předsednictvo se stavem žádostí o podporu startovišť. Předsednictvo žádá
provozovatele, aby ke svým žádostem poskytovali podklady pro mandatorní výdaje na svá
startoviště.

6/Předsednictvo projenalo proúčtování a předání kompletů pořízených z investiční dotace.

7/Předsednictvo projednalo podporu z fondu Létáme srdcem pro Jiřího Večerka. Vzhledem k
výjimečnému a dlouholetému působení Jirky v PG komunitě byla předschválena podpora ve výši 50
000 kč.

8/Předsednictvo projednalo obsah sdílené složky pro XC reprezentaci, zahrnulo požadavky ze
schůzky reprezentantů, sportovní komise a předsednictva svazu PG.

9/Vít Šantrůček seznámil předsednictvo se smlouvou o rozšířené reprezentaci pro XC.

10/Linda Mišková informovala předsednictvo o Vyhlášení sportovce roku, který se bude konat na
ŘLP, kapacita akce bude omezena.

Schůze skončila ve 23:04
zapsal Vit Šantrůček




